



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明

商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要求。

根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條,任何聲稱受擬作出的修訂影響的人,可在本公告公布的日期後三個月內,採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如,若果公布日期為 2003 年 4 月 4 日,則該三個月的最後一日為 2003 年 7 月 4 日。)異議通知須載有提出異議的理由的陳述,該陳述尤須解釋如作出修訂,異議人會如何受有關修訂影響,以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46 條。異議人須在提交異議通知的同時,將該通知的副本送交有關申請人。

根據《商標規則》第 95 條,提交異議通知的限期不得延展。

REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559).

Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 2003.) The notice of objection shall include a statement of the grounds of objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be affected by the amendment and why in the objector's opinion the amendment would be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance. The objector shall, at the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the applicant of the application in question.

It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time cannot be allowed for filing the notice of objection.

[210] 商標申請編號: 302892907
Application No.:

[540]	商標： Mark:	A.  B. 
[730]	註冊申請人姓名/名稱、 地址： Applicant's Name, Address:	Bimbosan AG D ünnernstrasse 513, CH-4716 Welschenrohr, SWITZERLAND
[740/750]	註冊申請人的送達地址： Applicant's Address for Service:	Wilkinson & Grist 6th Floor, Prince's Building, Chater Road, Central, HONG KONG
[571]	商標描述： Mark Description:	N/A
[511]	類別編號： Class No.:	5, 30, 32
[442]	公布獲接納註冊申請日 期： Date of Publication of Acceptance for Registration:	22-08-2014

申請人擬修訂類別 5, 30, 32 的貨品/服務說明如下：

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 5, 30, 32 to read as follows:

類別 Class 5

Dietetic substances and foods for medical use, except bakery products, bread, buns, pancakes, biscuits, cookies, cereal bars, tortillas, tostadas, pastry and cakes; food for babies; powdered milk for babies; almond milk in powder form for the preparation of foods in feeding bottles for infants.

類別 Class 30

Tea.

類別 Class 32

Non-alcoholic beverages, except coffee based beverages; fruit beverages and fruit juices; syrups and other preparations for making beverages; almond milk in powder form for preparing beverages.

[210]	商標申請編號： Application No.:	303126122
-------	-----------------------------	-----------

- [540] 商標 :
Mark:
- (A) 古德海茲
- (B) 古德海茲
- [730] 註冊申請人姓名/名稱、
地址 :
Applicant's Name, Address: Good Health Products Limited
265 Albany Highway, Albany, Auckland, NEW ZEALAND
- [740/7
50] 註冊申請人的送達地址 :
Applicant's Address for
Service: SIT FUNG KWONG & SHUM
9th Floor, York House, The Landmark,
15 Queen's Road Central,
HONG KONG
- [571] 商標描述 :
Mark Description: N/A
- [511] 類別編號 :
Class No.: 5, 29, 35
- [442] 公布獲接納註冊申請日
期:
Date of Publication of
Acceptance for
Registration: 06-03-2015

申請人擬修訂類別 5 的貨品/服務說明如下 :

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 5 to read as follows:
類別 Class 5

Food supplements, dietary supplements, nutritional supplements for medical purposes, dietetic substances adapted for medical use, medicated preparations, pharmaceutical preparations, medicated toiletries, naturopathic preparations, mineral preparations, vitamin preparations, vitamin supplements, herbal preparations, royal jelly; dietetic food and substances adapted for medical use; food for babies; milk powder for babies; royal jelly (for medical purposes); colostrums (milk product).

- [210] 商標申請編號 :
Application No.: 303141800
- [540] 商標 :
Mark: **Goodone**
- [730] 註冊申請人姓名/名稱、
地址 :
Applicant's Name, Address: 佛山市博億達進出口有限公司
佛山市禪城區 華遠東路 13 號 9 字樓 A、E、FG、H、I、J、K 室
- [740/7
50] 註冊申請人的送達地址 :
Applicant's Address for
Service: 永利來秘書有限公司
香港
九龍旺角彌敦道 707-713 號
銀高國際大廈 9 樓 A 室
- [571] 商標描述 :
不適用

Mark Description:

- [511] **類別編號:** 11, 19
Class No.:
- [442] **公布獲接納註冊申請日期:** 27-02-2015
Date of Publication of Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 19 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 19 to read as follows:

類別 Class 19

木地板; 人造石; 石膏板; 瓷磚(建築用); 耐火磚、瓦; 磚粘合料; 非金屬門; 建築玻璃; 塗層(建築材料)。

- [210] **商標申請編號:** 303141828
Application No.:

- [540] **商標:** 
Mark:

- [730] **註冊申請人姓名/名稱、地址:** 佛山市博億達進出口有限公司
 佛山市禪城區 華遠東路 13 號 9 字樓 A、E、FG、H、I、J、K 室
Applicant's Name, Address:

- [740/750] **註冊申請人的送達地址:** 永利來秘書有限公司
 香港
 九龍旺角彌敦道 707-713 號
 銀高國際大廈 9 樓 A 室
Applicant's Address for Service:

- [571] **商標描述:** 不適用

Mark Description:

- [511] **類別編號:** 11, 19
Class No.:
- [442] **公布獲接納註冊申請日期:** 27-02-2015
Date of Publication of Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 19 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 19 to read as follows:

類別 Class 19

木地板; 人造石; 石膏板; 瓷磚(建築用); 耐火磚、瓦; 磚粘合料; 非金屬門; 建築玻璃; 塗層(建築材料)。

- [210] 商標申請編號: 303212108
Application No.:
- [540] 商標: 
Mark:
- [730] 註冊申請人姓名/名稱、地址: MALT MASTERS LIMITED
Applicant's Name, Address: Flat 2308, 23/F., J Residence, 60 Johnston Road, Wanchai, HONG KONG
- [740/750] 註冊申請人的送達地址: Conpak Intellectual Property Limited
Applicant's Address for Service: Rooms 05-15, 13A/F, South Tower, World Finance Centre, Harbour City, 17 Canton Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, HONG KONG
- [571] 商標描述: N/A
Mark Description:
- [511] 類別編號: 33, 41
Class No.:
- [442] 公布獲接納註冊申請日期: 02-01-2015
Date of Publication of Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 33 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 33 to read as follows:
類別 Class 33

Fruit extracts, alcoholic; Cocktails; Digesters [liqueurs and spirits]; Wine; Whisky; Alcoholic essences; Alcoholic extracts; Alcoholic beverages, except beer; Alcoholic beverages containing fruit; Pre-mixed alcoholic beverages, other than beer-based; all of the aforesaid goods exclude herbal liqueurs and spiced liqueurs; all included in Class 33.